Imperative (Προστακτική)
· Η προστακτική στην Αγγλική γλώσσα έχει την ίδια μορφή με το bare infinitive (δηλαδή το απαρέμφατο χωρίς το to). Έχει την ίδια μορφή είτε απευθυνόμαστε σε ένα είτε σε πολλά άτομα. Χρησιμοποιείται για να δώσουμε οδηγίες (instructions) ή   εντολές (orders) 
e.g. Take my photo, Jane.
       
       Go outside, children.
· Η άρνηση, δηλαδή όταν ζητάμε σε κάποιον να μην κάνει κάτι, σχηματίζεται βάζοντας το Don’t πριν από την προστακτική.

e.g. Don’t order a hamburger for me.
       Don’t talk!

· Συχνά χρησιμοποιούμε την λέξη please μαζί με την προστακτική για να είμαστε πιο ευγενικοί.

e.g. Please book a table for dinner.
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